China Construction Bank (Asia) Corporation Limited 中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

CHANGE IN TERMS AND CONDITIONS FOR ACCOUNTS AND RELATED SERVICES (FOR INDIVIDUALS)

5. SPECIFIC TERMS AND CONDITIONS

(c) Private Wealth, Premier Select, Premier Banking and Wise Banking services are further subject to the provisions of Schedule 3;

SCHEDULE 3

PRIVATE WEALTH / PREMIER SELECT / PREMIER BANKING / WISE BANKING SERVICE

Please visit www.asia.ccb.com or refer to PRIVATE WEALTH / PREMIER SELECT / PREMIER BANKING / WISE BANKING Customer Guide for the terms and conditions for China Construction Bank (Asia) PRIVATE WEALTH /PREMIER SELECT, PREMIER BANKING and WISE BANKING service.

The "Terms and Conditions for Accounts and Related Services (For Individuals)" from time to time issued by the Bank shall apply to China Construction Bank (Asia) PRIVATE WEALTH / PREMIER SELECT, PREMIER BANKING and WISE BANKING service.

修訂「戶口及有關服務的條款和條件(個人戶口)」

5. 特殊條款和條件

(c)「私人財富」/「貴實晉裕」、「貴實理財」和「智選理財」服務進一步受到附件三之規限;

附件三

「私人財富」/「貴賓晉裕」/「貴賓理財」/「智選理財」服務

「私人財富」/「貴實理財」/「智選理財」服務條款及條件,詳情請參閱www.asia.ccb.com或「私人財富」/「貴賓晉裕」/「貴賓理財」/「智選理財」客戶指南。

銀行不時制定的「戶口及有關服務的條款和條件(個人戶口)」適用於中國建設銀行(亞洲)「私人財富」/「貴賓晉裕」/「貴賓理財」/「智選理財」服務。



